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Město Klášterec nad Ohří

Lázeňskou sezónu zahájily stovky návštěvníků

V uplynulých čtrnácti dnech se v Klášterci konala jedna kulturní akce za druhou. Přestože občas zahrozily bouřkové mraky a 
začátek května přinesl i několik intenzivních přeháněk, pořadatelé měli neskutečné štěstí. Díky krásnému a slunečnému počasí 
se mohli návštěvníci všech akcí počítat na stovky, možná tisíce. Šňůru jarních akcí pod širým nebem otevřely ve čtvrtek 30. dubna 
čarodějnice, na které o den později navázaly oslavy 1. máje a Probouzení skřítků na kláštereckém zámku. Druhý prodloužený 
víkend přinesl Zámecké slavnosti. Na nádvoří zámku přivítal návštěvníky dobrý voják Švejk společně s kapelou ŠVEJK c.k. ŠRA-
ML. Před sala terrenou se rozprostíralo středověké tržiště a vojenský dobový tábor, nechyběli šermíři a kejklíř. Zpestřením určitě 
byli dva velcí ochočení medvědi. 14. května se nádvoří zámku opět zaplnilo desítkami lidí, kteří sem tentokrát přišli obdivovat 
kamennou krásu na jubilejní 15. ročník výstavy minerálů a hornické historie, který každoročně pořádají Severočeské doly ve 
spolupráci s městem Klášterec a Společností důlních měřičů a geologů. Kulturně doslova nabitým dnem byla pak sobota 16. 
května. V areálu Letního kina probíhal celý den tradiční Romský festival, kulturní dům večer ožil Májovou oldies party a na tento 
den připadlo i zahájení lázeňské sezóny. Zvlášť posledně jmenovaná akce se těšila obrovskému zájmu veřejnosti. Stovky lidí se 
přišly do lázní podívat na vystoupení Petry Janů, Josefa Zímy a Josefa Aloise Náhlovského, úspěch sklidila i Tina Turner, Smokie a 
Suzi Quatro revival. Chybět nemohli ani klášterečtí divadelníci s reprízou představení „Objevení pramene Evženie“.
Nemá asi smysl zde všechny tyto akce sáhodlouze popisovat. Ani stovky slov nevyjádří jejich průběh a atmosféru lépe než 
množství fotografi í, které najdete jako obvykle na našich internetových stránkách.                                                                                     -lara-

I Bůh řekl: „Budiž světlo!“ A bylo 
světlo. A viděl Bůh světlo, že je 
dobré. Tento úvodní verš z Bible 
musí napadnou snad každého, 
kdo se nyní zatoulá do kostela 
Panny Marie Utěšitelky na hřbi-
tově. Krásně malovaná stropní 
klenba a starobylé varhany jsou 
speciálně nasvícené a zářivé 
světlo se rozlévá i z nového lus-
tru. Atmosféra hřbitovního kos-
tela je tak ještě působivější.
„Před časem byla v kostele pro-
vedena kompletní rekonstrukce 
elektroinstalace a při té příležitosti 
jsme pořídili nový lustr a osvětlení. 
Původní elektroinstalace pochá-
zela ze 30. let minulého století a 
podle odborníků už ohrožovala 
bezpečnost kostela,“ vysvětlil 
nám nedávné úpravy v kostele 
zdejší farář Rafal Wala. „Celková 

Tomáš Šroubek rezignoval na funkci 
místostarosty a radního
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Nordic Walking
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V Klášterci se představili chodci s hůlkami
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Smuteční místnost
Poslední rozloučení bude probíhat v 

kostele

Fotografi e v novinách označené tímto symbo-
lem vás upozorní, abyste navštívili náš server www.klnoviny.cz

Naleznete zde galerie fotografi í ze života měs-
ta, kulturních a sportovních událostí

V úterý 5. května bylo za přítomnosti 
vedení města a zástupců sponzora slav-
nostně otevřeno nové dětské hřiště v 
areálu základní školy Školní. Na hřišti se 
tak vydovádí už i menší děti. Sportovní 
hřiště pro ty starší je v provozu od října 
2007. Městu tehdy pomohla s fi nanco-
váním Nadace ČEZ, která věnovala na 
výstavbu moderního víceúčelového 
hřiště na míčové hry dva miliony korun. 
Díky příspěvku 300 tisíc korun z progra-
mu prevence kriminality se tehdy poda-
řilo hřiště vybavit i basketbalovými koši, 
brankami a stoly na stolní tenis. V případě 
právě dokončeného dětského hřiště se v 
roli štědrého mecenáše představila pro 
změnu společnost Severočeské Doly, a.s. 
Sponzorská pomoc byla vítaná, neboť 
nové dětské hřiště vyšlo na zhruba 2,5 
milionu korun. Jak ale dodává vedoucí 
odboru místního hospodářství Bc. Slu-
nečková, připlatit za kvalitu se rozhodně 
vyplatí. Zvlášť v případě dětského hřiště. 
„Jedná se certifi kované prvky švédské fi rmy 
HAGS, která se vývojem a výrobou herních 
prvků zabývá již desítky let a v Čechách 
zrealizovala více než 300 hřišť. Vybírali jsme 
vysoce kvalitní a pro děti atraktivní herní 
prvky. Jedna z atrakcí je určena i dětem 

s omezenou možností pohybu.“ Nově ote-
vřené dětské hřiště bude sloužit dětem z 
blízké mateřské školy i široké veřejnosti.
Velká centrální hřiště by měla postupně 
vzniknout u všech základních škol. Dal-
ším v pořadí je hřiště u Základní školy 
Petlerská. První etapa výstavby by měla 
odstartovat už letos. Plánované výdaje 
jsou ovšem téměř o polovinu vyšší než 
v případě hřiště u Základní školy Školní, 
protože město má tentokrát k dispozici 

větší plochu. „První část bude určena pro 
starší děti ke sportovně relaxačnímu a kon-
dičnímu cvičení. Děti zde najdou horolezec-
kou stěnu, lanovou síť, herní sestavu Agito 
RAX, houpačku Buddy swing a dva venkov-
ní posilovače. Menší děti a děti s fyzickým 
handicapem budou moci využívat přede-
vším druhou část ve tvaru lidského srdce, 
kde bude instalována sestava Uniplay 
Aslam a trojhoupačka s jednou sedačkou 
Poppym, která je opatřena bezpečnostním 

Nové dětské hřiště slouží mateřince i veřejnosti

pásem a je určena pro tělesně postižené 
děti,“ popisuje budoucí podobu hřiště Bc. 
Slunečková.                                              -lara-

oprava nás vyšla na 340 tisíc korun. Sto tisíc korun nám dalo město Klášterec, a fi nanč-
ní pomoc jsme získali také od dvou soukromých sponzor. Na opravu přispěli i někteří 
bývalí obyvatelé Klášterce z Německa a uspořádali jsme také zvláštní sbírku mezi míst-
ními věřícími, kteří přispívali na opravu pravidelně každou třetí neděli v měsíci. Společ-
nými silami se nám nakonec podařilo potřebné peníze získat. Jsem za to velmi rád,“ 
neskrýval potěšení farář Wala.                                                                                               -lara-

 Farář Rafal Wala

Hřbitovní kostel má novou elektroinstalaci

Po necelých třech letech existence končí 
z rozhodnutí rady města odbor strategic-
kého rozvoje. Odbor vznikl po komunál-
ních volbách na podzim roku 2006. Nově 
zvolená rada tehdy zrušila odbor rozvoje 
a investic a zřídila místo něj dva odbory 
nové – odbor realizace investic a správy 
majetku v čele s Petrem Knapem a odbor 
přípravy investic, strategického rozvoje a 
evropských záležitostí, jehož vedoucí se 
stala Ing. Mazánková. Tuto organizační 
změnu tehdy vedení města vysvětlovalo 
jako snahu zajistit větší efektivitu při získá-
vání dotací z evropských fondů. Jak zdů-
razňovali starosta Houška i místostarosta 
Ing. Stehlík, bude nutné se v následujících 
několika letech intenzivně zabývat pří-
pravou projektů a žádostmi o evropské 
dotace a tato důležitá a náročná agenda 
vyžaduje samostatný odbor. 
Přesně po roce došlo k dalším změnám. Na 
podzim roku 2007 bylo k odboru strategic-
kého rozvoje Ing. Mazánkové přičleněno 
územní plánování – do té doby pod sprá-
vou stavebního úřadu – a správa majetku, 
kterou měl dosud na starosti odbor reali-
zace investic Petra Knapa. V této podobě 
fungoval odbor strategického rozvoje rok 
a půl. Na počátku letošního roku ale odbor 
utrpěl několik šrámů. V únoru prošetřovala 
činnost některých jeho pracovníků poli-
cie a přestože se žádné pochybení zatím 
neprokázalo, podali následně tři jeho 
zaměstnanci včetně vedoucí výpověď. 
Vedení města následně přikročilo k rázné-
mu řešení. Na opuštěná referentská místa 
byli přijati dva noví pracovníci, nového 
vedoucího už ale město nehledalo. Radní 
totiž nedávno rozhodli o defi nitivním zru-
šení odboru k 1. červnu. Jednotlivé úseky 
odboru byly rozděleny ostatním odborům 
úřadu: rozvoj a správa majetku byla připo-
jena ke stávajícímu odboru realizace inves-
tic, agendu územního plánování bude 
řešit stavební úřad. Vše se tak prakticky 
vrací zpět do podoby před změnami v 
roce 2006.                                                       -lara-

Změny na městském úřadě
Na začátku loňského roku vypadala hos-
podářská situace ještě růžově a město 
plánovalo řadu investičních akcí. Postupně 
byly vypracovávány projekty na kompletní 
obnovu ulice Ciboušovská a Přívozní, na 
nová parkoviště v ulici 17. listopadu, vznik-
la studie na rekonstrukci parkoviště v ulici 
Topolová a jeho propojení s parkovištěm u 
aquaparku a v plánu bylo také rozšíření uli-
ce Sadová u zdravotního střediska. Všechny 
tyto projekty se měly postupně realizovat v 
průběhu letošního roku. Jenže do velkých 
plánů vpadla fi nanční krize, daňové příjmy 
města se začaly tenčit a starosta proto v úno-
ru vyhlásil stop stav na nové investice. „Pro-
bíhá oprava restaurace Peřeje, bude potřeba 
mimořádná dotace na provoz Lázní Evženie 
a také vlastní podíl města k dotacím nás přijde 
na několik desítek milionů korun. Do dalších 
investic se proto zatím pouštět nebudeme,“ 
vysvětluje místostarosta Ing. Stehlík. Na rea-
lizaci v úvodu zmíněných akcí dojde zřejmě 
až v průběhu příštího roku. A pokud bude 
krize pokračovat, tak možná i později.
Zatímco uskutečnění většiny těchto projek-
tů brání nedostatek fi nančních prostředků, 
v případě propojení parkovišť v ulici Topolo-
vá a u aquaparku se objevila jiná překážka. 
Stavební úřad zamítl žádost města o vydání 
územního rozhodnutí. Důvod? Trasa propo-
jující komunikace je navržena příliš blízko 
památného dubu. „Zákon stanovuje ochran-
né pásmo ve tvaru kruhu o poloměru deseti-
násobku kmene měřeného ve výši 130 cm nad 
zemí. V tomto ochranném pásmu není dovole-
na žádná pro památný strom škodlivá činnost, 
například výstavba, terénní úpravy, odvodňo-
vání. Výjimku lze povolit pouze v případech, 
kdy veřejný zájem výrazně převažuje nad 
zájmem ochrany přírody, což stavba komuni-
kace Topolová – Aquapark není,“ odůvodňu-
je své zamítavé stanovisko stavební úřad. 
Podle Ing. Stehlíka to ale není neřešitelná 
překážka. „Letos bychom tuto akci stejně nere-
alizovali a je tedy dost času na to vytyčit trasu 
spojující komunikace tak, aby neprocházela 
ochranným pásmem.“                                           -lara-

STOP novým investicím
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Policie informuje ...

 Policejní hlídka zadržela 41letého 
muže, který se vloupal do rekreační cha-
ty v oblasti Mariánského údolí. Muž vnikl 
dovnitř, všechno prohledal, do připrave-
ného batohu si naskládal různé oblečení, 
kosmetiku, potraviny a další věci a protože 
se nejspíše cítil unavený, usnul na posteli. 
Vzbudili jej až policisté, kteří objekt  kon-
trolovali. Na policejním oddělení si muž 
vyslechl obvinění z trestných činů krá-
deže a porušování domovní svobody a 
byl umístěn do policejní cely, neboť byl 
podán návrh na jeho vzetí do vazby. 

Teď se vyspí dosytosti ...

 Obvinění z trestného činu ohrožení 
pod vlivem návykové látky čeká na 
53letého muže z Klášterecka. Policejní 
hlídka jej zadržela při řízení renaulta v 
obci Ciboušov a provedená dechová 
zkouška potvrdila, že před jízdou požíval 
alkoholické nápoje. Přístroj totiž naměřil 
2,84 promile alkoholu v dechu. Za jízdu 
pod vlivem alkoholu muži hrozí až roční 
pobyt za mřížemi.  

Zase ten alkohol ...

 Policisté pátrají po totožnosti nezná-
mého pachatele, který poškodil fasádu 
administrativní budovy jednoho míst-
ního podniku. Objekt postříkal barvou 
a počmáral fi xou. Firma vyčíslila nákla-
dy na opravu ve výši patnáct tisíc korun. 
Pachateli hrozí obvinění z trestného 
činu poškozování cizí věci. 

Novodobý umělec ...

V červnu oslaví návštěvnická 3K karta první rok své existence. Za tu dobu se prodalo 
361 karet a dalších 232 bylo rozdáno v rámci promoakcí,  což více než trojnásobně pře-
kročilo prvotní odhady.  Největší zájem byl o dvoudenní individuální karty, kterých se 
prodalo 277 kusů. Nejvíce karet se prodalo v listopadu 2008 na začátku zimní sezóny a 
v únoru 2009.
3K Karta je platná na území severozápadních Čech a zahrnuje volné vstupy do neja-
traktivnějších turistických zařízení a památek a dále 
slevy na služby cestovní- ho ruchu, které jsou vždy 
přizpůsobeny aktuální- mu ročnímu období. 3K 
karty jsou 1-, 2- či 5-denní ve variantách individuální 
a rodinné. Zakoupíte ji na 76 prodejních místech 
(např. IC Klášterec nad Ohří) nebo můžete využít 
internetový prodej na      stránkách www.3k-karta.
cz. Návštěvnickou kartu akceptuje 109 turisticky 
atraktivních míst severozápad- ních Čech. 
V zimní sezóně kartu využili pře- devším návštěvníci krušnohor-
ských skiareálů a jáchymovských lázní. V současné době již turisté vybírají 
z letního katalogu 3K, který jim přináší řadu novinek – kromě desítek nových atrak-
cí i zcela nové typy karet. Podle průzkumů cestovního ruchu aktuálně přijíždí do severo-
západních Čech nejvíce turistů pouze na jeden den. Proto vznikla 3K karta „Jednodenní 
výlet“. Záleží jen na návštěvníku, co všechno si v rámci svých časových možností zařadí 
do svého itineráře. Další novinkou je 3K karta „Podkrušnohořím na kole“ zahrnující vol-
né vstupy a služby v okolí místních cyklotras včetně lanovek umožňujících přepravu 
kol. Nejširší výběr atrakcí nabízí karta „Léto pod Krušnými horami“, která je k dispozici v 
individuální i rodinné variantě. Letní 3K kartu lze zakoupit již od 90,- Kč. Více informací o 
Návštěvnické kartě 3K naleznete na webu www.3k-karta.cz
Návštěvnická karta také získala řadu významných ocenění v rámci soutěží cestovního 
ruchu a stala se absolutním vítězem soutěže Grand Prix RegionTour 2009 v Brně. 

Adéla Václavíková, turistické informační centrum

Napsali jste do redakce ...

Návštěvnická 3K karta láká do letního Podkrušnohoří

12,5 % 7,8 % 5,4 % 13,1 %
           duben 2006         duben 2007          duben 2008        duben 2009

Nezaměstnanost v Klášterci nad OhříNezaměstnanost v Klášterci nad Ohří

V uplynulém měsíci zaznamenala neza-
městnanost v Klášterci rekordní nárůst. 
Oproti březnu přibylo v evidenci úřadu 
práce dalších 385 lidí. Míra nezaměst-
nanosti tak vyskočila o celá 3 % na sou-
časných 13,1 %. Jedná se o nejhorší čís-
lo za poslední tři roky. Přes 13 % se míra 
nezaměstnanosti vyhoupla v Klášterci 
naposledy v únoru roku 2006. Naproti 
tomu v sousední Kadani se stále daří 
udržet nezaměstnanost pod 10 %. Proč 
je právě v Klášterci situace tak špatná? 
Vysvětlení je jednoduché. Do dubnové 
statistiky se výrazně promítlo ukon-
čení výroby v klášterecké porcelánce 
k 31. březnu. Na zdejším úřadu práce 
se následně přihlásily stovky jejích 

bývalých zaměstnanců a výrazně tak 
přispěly k nepříznivým číslům. Zatímco 
ještě před několika měsíci vykazoval 
Klášterec lepší výsledky, než byl celo-
státní průměr, dnes je situace mnohem 
horší. Hodně teď závisí na tom, zda se 
v nejbližší době znovu rozjede výroba 
v porcelánce. Bez toho se bude neza-
městnanost snižovat jen velmi pomalu 
a obtížně. Vždyť 1248 nezaměstnaným 
může klášterecký úřad práce nabídnout 
jen zhruba tři desítky volných pracov-
ních míst. V celém okrese Chomutov jich 
je pak k dispozici kolem čtyř set. Horší 
situace než na Chomutovsku je už jen 
v okresech Jeseník, Bruntál, Hodonín, 
Děčín, Most a Karviná.                  -lara-

Nezaměstnanost prudce stoupla

Symbolický šek ve výši 200 000 korun pře-
vzala v pondělí 18. května od zástupců 
Nadace ČEZ a Skupiny ČEZ Věra Bobisudo-
vá, ředitelka Městského ústavu sociálních 
služeb v Klášterci nad Ohří. Finanční pro-
středky poslouží k vybudování dvou bezba-
riérových sociálních zařízení pro těžce imo-
bilní obyvatele v domově pro seniory.

ČEZ věnoval kláštereckým ČEZ věnoval kláštereckým 
seniorům 200 tisíc korun.seniorům 200 tisíc korun.

 „Není to poprvé, co nám Skupina ČEZ pomoh-
la. Díky její vstřícnosti jsme již v průběhu před-
chozích tří let mohli vybudovat čtyři bezbari-
érovésociální zařízení, na které nám přispěla 
částkou 365 000 korun. Dalších 250 000 korun 
nám umožnilo zakoupit elektrický zdvih, který 
velmi pomohl nejen těžce imobilním k bez-
bolestnému přesunu, ale odstranil částečně i 
fyzické zatížení zaměstnanců v přímé obsluž-
né péči,“ uvedla Věra Bobisudová. 
 Domov pro seniory je v Klášterci nad Ohří v 
provozu již 14 let. Za tu dobu prošel řadou 
stavebních úprav. Protože vznikl z řadové 
panelové zástavby, stále se zde potýkají u 
většiny bytových jednotek s nevyhovujícím 
sociálním zařízením, což omezuje soběstač-
nost a aktivity mnohých klientů. Proto vede-
ní ústavu vítá v dnešní době, jíž ovládá slovo 
krize, každou fi nanční pomoc, která dokáže 
tuto situaci vylepšit.
„Každý chce prožít zbytek svého života v pěk-
ném a důstojném prostředí. Věřím, že naše 
doporučení správní radě Nadace ČEZ, aby 
podpořila právě tento projekt Městského 
ústavu sociálních služeb v Klášterci nad Ohří, 
umožní další zlepšení zázemí pro obyvatele 
domova,“ poznamenal k tomu Otakar Tuček, 
ředitel Elektráren Tušimice a Prunéřov.
Iniciativu Skupiny ČEZ a její fi nanční pomoc 
městu ocenil před seniory i starosta Jan 
Houška. Vyzdvihl nejen podporu městské-
ho ústavu sociální péče, ale i dalších aktivit 
vedoucích ke zlepšení životního prostředí 
obyvatel města. „Cyklisté mohou jezdit po 
nové osmikilometrové cyklostezce až do Kada-
ně. Díky Nadaci ČEZ máme například i dětské 
Oranžové hřiště za dva miliony korun.“ 
Jen v letošním roce poputuje z Nadace ČEZ 
na sever Čech 5 030 000 korun. Celkem tak 
správní rada nadace podpořila 19 projektů 
napříč všem okresy Ústeckého a Liberecké-
ho kraje.                                                              -otys-

 V Klášterci nad Ohří pátrají policisté 
také po totožnosti pachatele, který u 
odstaveného nákladního vozidla poško-
dil víčko nádrže a odčerpal nejméně 150 
litrů motorové nafty. Poškozená fi rma 
vyčíslila škodu na 4500 korun.   

Nafta za pět prstů ...

Vážení klienti,

od 1. 6. 2009 otevíráme nové

jednatelství České pojišťovny a.s. 

Najdete nás na adrese:

Chomutovská 64
43151 Klášterec nad Ohří 

Poskytujeme veškeré služby

České pojišťovny a.s.

Dana Suková

+420 725 513 081
Jana Vízková

+420 604 595 123

Výroba automobilů má v Čechách dlou-
hou tradici a v posledních letech dávala 
obživu desetitisícům lidí. V září ale pocítil 
automobilový průmysl první závan krize. 
Objem objednávek klesal a fi rmy vyrá-
bějící pro velké automobilky začaly mít 
potíže. Ušetřen jich nezůstal ani největší 
zaměstnavatel na průmyslové zóně Ver-
ne společnost Toyoda Gosei, s.r.o.
„Ještě v polovině loňského roku jsme měli 
zhruba 830 zaměstnanců. Na podzim nám 
ale někteří naši velcí zákazníci snížili odběr 
až o polovinu a pak náš největší odběratel 
ohlásil, že na pět měsíců zastavuje výrobu. 
V důsledku zhoršené situace jsme začali při-
jímat nejrůznější úsporná opatření. Nako-
nec došlo i na oblast personální. Vytipovali 
jsme určitý počet zaměstnanců, kterým 
jsme nabídli možnost odejít s náhradou 
pěti měsíčních platů. K 31. lednu 2009 takto 
odešlo zhruba osm desítek lidí,“ popisuje 
těžké chvíle fi rmy Ing. Jaromír Vrána.
Ani propouštění na přelomu roku ale pro-
blém poklesu objednávek a tím i nedosta-
tek práce nevyřešilo. „Protože naše fi rma 
nechce v tuto chvíli pokračovat v omezová-
ní počtu zaměstnanců, zvolila citlivější řeše-
ní, a to čtyřdenní pracovní týden. Od února 
mají zaměstnanci volné pátky a pobírají 60 
% mzdy, což nám umožňuje §209 zákoníku 
práce. Povolení pro využití tohoto řešení 
máme od úřadu práce do 31.12.2009.“ 
Brzy se ale fi rmě Toyoda Gosei naskytla 
daleko lepší nabídka. Ministerstvo práce 
a sociálních věcí vyhlásilo koncem března 

program „Vzdělávejte se!“. Ten je zaměřen 
právě na zaměstnavatele, kteří museli v 
důsledku celosvětové fi nanční krize ome-
zit výrobu, a jejich zaměstnance.
„Rozhodli jsme se do programu přihlásit a 
úřad práce náš projekt schválil. Díky tomu 
jsme  získali příspěvek ve výši 1,2 milionu 
korun na školení zaměstnanců a na náhradu 
mzdy, včetně sociálního a zdravotního pojiš-
tění. Musím říct, že zaměstnanci si na čtyř-
denní pracovní týden dost zvykli a do páteč-
ního školení se jim moc nechtělo, ale pak si 
myslím spočítali, že když jsou doma, hradí 
jim fi rma jen 60 %, zatímco za dny věnované 
školení dostanou z programu plnou náhra-
du mzdy,“  vysvětluje Ing. Vrána.
Obsah školení je určen podmínkami pro-
gramu a zaměřuje se hlavně na tzv. měk-
ké techniky, to znamená komunikaci, 
řešení sporů, managerské dovednosti... 
Část školení je ale věnována také počí-
tačům a specifi ckým principům výroby 
používaným přímo ve společnosti Toyo-
da Gosei. Školení probíhají v prostorách 
fi rmy a v učebnách kláštereckého gym-
názia. Lektory zajišťuje školící agentura 
EDOS, která je jakýmsi prostředníkem 
mezi fi rmami účastnícími se programu a 
úřadem práce. 

„Projekt Vzdělávejte se! jsme zahájili 15. 
května a skončit by měl do konce června. 
Podle informací z Ministerstva práce a soci-
álních věcí se už ale plánuje 2. fáze projektu, 
která by mohla trvat až do 30. června 2011. 
Pokud by tomu tak bylo a naše situace by 
se do té doby nezlepšila, rozhodně bychom 
v tomto programu vzdělávání rádi pokra-
čovali,“ prozrazuje Ing. Vrána.
Zdá se, že program Vzdělávejte se!, který 
využila i Toyoda Gosei, je výhodný pro 
všechny. Kromě zaměstnanců i pro fi r-
mu, která ušetří část mzdových nákladů, 
a vlastně i pro stát, který udrží ohrožená 
pracovní místa a v konečném důsledku 
tak ušetří na podpoře v nezaměstnanosti. 
Potřebné peníze jsou totiž čerpány nikoli 
ze státního rozpočtu, nýbrž z Evropského 
sociálního fondu.
„Myslím si, že program musela využít spous-
ta fi rem. Je to opravdu atraktivní nabíd-
ka, jak přečkat současnou krizi,“ dodává 
závěrem Ing. Vrána. Za pravdu mu dává 
PhDr. Miloslava Mertová, vedoucí odbo-
ru poradenství z chomutovského úřadu 
práce:  „K dnešnímu dni byly podány a vyří-
zeny žádosti 9 zaměstnavatelů. V projektu 
„Vzdělávejte se!“ je v regionu Chomutov 
zařazeno 1 373 zaměstnanců.“              -lara-

Místní organizace Českého červeného kříže
zve všechny členy i ostatní občany města na kurz PRVNÍ POMOCI, 
který se koná 3. června 2009 od 15.00 hodin ve společenském domě 
Panorama.
Tentokrát se zaměřením na letní úrazy, utonutí, úpal, úžeh, zlomeni-
ny. Těšíme se na Vaši účast.

Toyoda Gosei své zaměstnance už propouštět nechce

Nezapomeňte na vyhlášku !
Blíží se léto a s ním krásné počasí, kdy se téměř 
veškeré dění přesouvá ven na čerstvý vzduch. 
Akce střídá akci a většina z nich se neobejde 
bez nějaké té muziky a chladivého moku. To, 
že mají kulturní a sportovní akce pod širým 
nebem svá pravidla, připomíná všem organi-
zátorům Romana Parmová z odboru kultury. 
„Chtěla bych oživit informace ohledně obecně 
závazné vyhlášky č. 7/2008 O opatřeních k ome-
zení činností narušujících veřejný pořádek, která 
platí od 3. října loňského roku. Ráda bych upo-
zornila hlavně na článek 4, který říká, že sportovní 
a kulturní podniky lze provozovat pouze v době 
mimo noční klid a pořadatel je povinen oznámit 
nejméně 30 dní předem jeho konání na odboru 
kultury, marketingu a cestovního ruchu.“

Další věc, kterou vyhláška postihuje a kterou nebude na škodu si osvěžit, je omezení kon-
zumace alkoholu na vymezených veřejných prostranstvích. Vyhláška uvádí celkem sedm 
„abstinenčních“ lokalit. Zákaz požívání alkoholu se vztahuje na areál tržnice, přilehlý parčík 
a prostor před ZŠ Petlerská, zámecký park, obchodní zónu TESCO, LIDL a Billa a na území 
lázeňské zóny, na prostranství před obchodním střediskem a pohostinskými zařízeními v uli-
ci 17. listopadu, před obchodním centrem Panorama a ZŠ Školní a před obchodním středis-
kem Centrum a ZŠ Krátká. Dodržování této vyhlášky městská policie pravidelně kontroluje 
a to i pomocí kamerového systému. Výjimka platí pouze pro předzahrádky u zařízení provo-
zujících hostinskou činnost. V případě, že se pořadatel rozhodne uspořádat sportovní nebo 
kulturní podnik spojený s prodejem alkoholických nápojů na místech stanovených vyhláš-
kou, musí požádat o výjimku ze zákazu konzumace alkoholu odbor kultury, marketingu a 
cestovního ruchu. Žádost musí být podána nejméně 30 dnů před jejich konáním.           -lara-
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Jednou z věcí, kterou obyvatelé Klášterce 
citelně postrádají, je smuteční místnost. 
Zatímco zdejší hřbitov je jedním z nejkrás-
nějších, důstojné místo pro poslední roz-
loučení s nejbližšími tu není. Vybudování 
smuteční místnosti se postupně dostalo do 
volebních programů snad všech zdejších 
politických stran a uskupení. Přesto se nic 
nedělo až do letošního ledna, kdy ve městě 
začala působit nová pohřební služba. Její 
provozovatel František Barák se obrátil na 
město se žádostí zřídit smuteční místnost 
v kapličce hřbitovního kostela. Město jeho 
záměr podpořilo, konečné rozhodnutí 
leželo ovšem na vlastníkovi kostela – litomě-
řické diecézi. Ta nedávno vydala kladné sta-
novisko a lidé se tak zřejmě už brzy dočkají 
smutečních obřadů přímo v Klášterci.
„Teď už zbývá dohodnout jen některé organi-
zační a provozní záležitosti a sepsat smlouvu. 
Očekávám, že do konce května by mělo být 

vše dojednáno,“ věří klášterecký farář Rafal 
Wala. Přestože se původně uvažovalo o 
malé rokokové kapli u zdi hřbitova sloužící 
dříve jako márnice, dohoda je nakonec jiná.  
„Kaplička je příliš malá, obřady se proto budou 
konat v kostele. Půjde o civilní obřady a namís-
to faráře bude přítomen klasický řečník. Vše 
bude probíhat tak, jak jsou lidé zvyklí napří-
klad ze smuteční síně v Kadani. Rozdíl bude 
jen v tom, že se to celé bude odehrávat v kos-
tele. Lidé se nemusí obávat, že by se při obřadu 
prováděla nějaká náboženská liturgie. Stejně 
tak bych chtěl uklidnit zdejší věřící, že kostel 
zůstane i nadále v takové podobě, jakou má 
dnes. Pohřební služba bude využívat přenosný 
katafalk, který se po obřadu uklidí. Zasahovat 
se nebude ani do zdejší umělecké a liturgické 
výzdoby. V kostele se budou i nadále konat 
obvyklé bohoslužby, jenom se občas využije 
jako smuteční místnost,“ uklidňuje účastníky 
obřadů i věřící farář Wala.                 -lara-

O odchodu místostarosty Tomáše Šroub-
ka z vedení města se spekuluje už něko-
lik týdnů. I on sám tuto variantu v našem 
posledním rozhovoru připustil. 19. května 
svůj slib splnil. Po necelých dvou letech ve 
vedení města odchází jak z pozice radního, 
tak z funkce místostarosty. O důvodech 
tohoto rozhodnutí i o věcech s tím souvise-
jících jsme si s ním povídali bezprostředně 
po jeho rezignaci.

Odstupujete z vedení města. Jaké důvo-
dy vás k tomuto kroku vedly?
V úterý jsem odeslal dopis starostovi měs-
ta, ve kterém se s okamžitou platností 
vzdávám funkce místostarosty a člena 
rady města. Moje práce pro město se tak 
zužuje na pozici řadového zastupitele. Co 
se týče důvodů, které mě k tomuto kroku 
vedly... Už jsem několikrát řekl, že podle 
mého názoru probíhá politický boj uvnitř 
radnice, který vyústil až v mé trestní stí-
hání. Jsou okamžiky, kdy pokud si člověk 
chce zachovat zdravý rozum, tak je prostě 
lepší odejít. Poslední dobou jsem vynaložil 
veškerou svoji energii na to, abych doká-
zal svou nevinnu a alespoň částečně se 
obhájil před veřejností, a to na úkor práce 
pro město. Jsem člověk tvůrčí, který chce 
něco dělat, a současná pozice, ve které se 
nacházím, mi to moc neumožňuje. Musím 
také přiznat, že jsem v podstatě ztratil chuť 
a motivaci v těchto poměrech pracovat. 
Mým asi posledním pokusem byla - a to 
se vracím k událostem před posledním 
zastupitelstvem – snaha o změnu vedení 
města ve spolupráci s opozicí. To nevyšlo. 
Už tehdy jsem řekl, že pokud se nepodaří 
prosadit změnu ve vedení města, skončím 
v pozici místostarosty. A tento svůj slib teď 
plním. Asi bych mohl zůstat, řada mých 
kolegů mi to i doporučuje, ale vzájemné 
vztahy ve vedení se výrazně narušily, a to 
je podle mého jeden z důvodů, proč není 
možné pokračovat. Navíc, když chcete 
něco dokázat, tvořit, tak musíte lidi kolem 
sebe přesvědčit o svém názoru. Já jsem tu 
schopnost a energii v podstatě ztratil.

Vedení města opouštíte teď, z vedení 
lázní jste byl odvolán již před dvěma 
měsíci. Od té doby zaznělo v souvislosti 
s vaším šéfováním lázním hodně kriti-
ky.
Pro mě osobně je důležité, že když jsem 
na konci roku 2007 přišel na město do 
funkce místostarosty, tak sice lázně stá-

 Tomáš Šroubek

Uhelné sklady
Petr Gregor

Klášterec nad Ohří (sklad Ciboušov)
Mostecké uhlí:               

OŘECH 2            180,- /q
OŘECH 1            265,- /q
KOSTKA             272,-  /q

Jarní ceny uhlíJarní ceny uhlí
od 1. 4.  2009od 1. 4.  2009

Dále nabízíme:               
BRIKETY

PALIVOVÉ DŘEVO
PÍSKY, ŠTĚRKY

Skládání pásovým dopravníkem
dle možností za 300,- Kč.

Ceny uhlí jsou  uvedeny při objed-
návce od 30q včetně dopravy a  DPH.

Nad 30 km účtujeme dopravu.

Objednávky na telefonu 723 651 880
Po - Pá 8.00 - 16.00 hodin

Děkujeme těm zákazníkům, kteří objed-
návky neodkládají na poslední chvíli.

www.uhelneskladypetrgregor.wgz.cz

POHŘEBNÍ SLUŽBA - FRANTIŠEK BARÁK
OZNAMUJE, ŽE OTEVŘELA POBOČKU

V KLÁŠTERCI NAD OHŘÍ

Již nemusíte smuteční náležitosti vyřizovat v Kadani. 
Navštivte nás v naší pobočce

na náměstí Dr. E. Beneše č. 10 (vedle pošty)
a my už pro Vás vše zařídíme. 

Otevírací doba: po - pá 8.00 - 14.00 hodin

Telefon:  474 332  218, 602 475 251, 602  491 050

Zároveň si Vás dovolujeme informovat, že nás najdete také 
v Kadani. Pohřební služba František Barák se přestěhovala 
z obřadní síně na hřbitově v Kadani do nových prostor ve 
Vrchlického ulici č.172 (na náměstí za lékárnou doprava).

Otevírací doba: po - pá 8.00 - 14.00 hodin

Telefon:  474 334  618, 602 475 251, 602  491 050

V Klášterci bude smuteční místnost

ly, ale byl zde jen prázdný lázeňský dům. 
Do června 2008, to znamená za půl roku, 
jsme museli najít strategického partnera, 
dovybavit objekt lázeňského domu, najít 
personál a lázně rozjet. To se nám podařilo. 
Lázně fungují, i když s mnoha problémy, 
což je ovšem pochopitelné u každé nové 
věci. Jsem však na rozdíl od mnoha kole-
gů přesvědčen o tom, že město potřebuje 
silného strategického partnera, nemělo 
by řešit provoz lázní samo. Pokud bychom 
například nyní prodali Lázním Felicitas 
70% podíl v Lázních Evženie dle platné 
smlouvy, mohli jsme obdržet 4 mil. Kč do 
pokladny města a případné další ztráty 
v hospodaření hradit již jen z pozice 30% 
spoluvlastníka. Bohužel jsme se na tomto 
řešení nebyli schopni z mnoha důvodů 
dohodnout.  Osobně však stále považuju 
projekt lázní za budoucnost tohoto města 
a novému vedení lázní přeji mnoho úspě-
chů při rozvoji Lázní Evženie.

Kdybyste měl bilancovat, co se vám za 
rok a půl na postu místostarosty poved-
lo a kde naopak vidíte svůj největší neú-
spěch?
Myslím, že jsme se opět zařadili mezi nejú-
spěšnější města v republice co se týče zisku 
fi nancí z Evropské unie. V současné době je 
rozjeto šest úspěšných projektů v hodnotě 
cca 150 milionů korun. Na odboru rozvoje 
jsme navíc připravili řadu dalších projektů, 
které můžou v budoucnosti výrazně změ-
nit naše město. Tyto projekty třeba nyní 
neuspěly v žádosti o dotace, ale nezname-
ná to, že jsme na nich pracovali zbytečně. 
Jsou to výzvy pro vedení města v následu-
jících letech. Kromě tvorby projektů jsme 
změnili územní plán města, kde jsme mimo 
jiné našli nové plochy pro bydlení. Podařilo 
se nám schválit nový regulační plán histo-
rické zóny města, aktualizovat strategický 
plán rozvoje města, odblokovat patovou 
situaci obchvatu města a významně jsme 
pohnuli s propagací města. V posledních 
týdnech jsme i přes vážnou situaci, která 
na úřadě panovala, dokončili přípravné 
fáze projektů, které se musí v brzké době 
začít realizovat. 
Co se týče neúspěchů, tak se vedení jako 
takovému nepodařilo najít lepší komuni-
kaci s občany. Lidé jsou velmi odtržení od 
dění ve městě. Pozitivní příklad vidím snad 
jen v případě distribuce Kláštereckých 
novin do schránek občanů, kteří tak zís-
kávají alespoň nějaké informace o dění ve 
městě. Za svoji největší chybu považuji to, 
že jsem nedokázal lidi ve městě přesvědčit 
o smysluplnosti projektů, které jsme připra-
vovali. Také se mi nepodařilo - ale to moc 
neovlivním - přesvědčit občany vůbec o 
mé osobě, která je často vnímána velmi 
kontroverzně. Dozvídám se o sobě věci, 
které mě velmi mrzí. Například že vlastním 
pozemky po celém městě a širokém okolí, 
že mám podíl v lázních, že dostávám úplat-
ky ... Není to sice pravda, ale lidé si to prostě 
myslí. I to hodně ovlivnilo moje rozhodo-
vání, zda mám dál působit ve vedení měs-
ta. Protože pokud člověk dělá svoji práci se 
zaujetím, ale zároveň necítí podporu veřej-
nosti, tak je to o dost těžší. 

Chtěl byste se někdy na post místosta-
rosty vrátit?
Když to zpětně hodnotím, musím říct, že 
jsem do toho šel proti názoru veřejnosti 
a dokonce i můj otec mě od funkce mís-
tostarosty zrazoval. Dnes už vím proč. Když 
máte nějakou svoji vizi, potřebujete pod-
poru lidí kolem sebe. Já jsem ale podporu 
získával velice těžko. Jiná situace je, když 
kolem sebe máte lidi na základě vyhraných 
voleb, když máte silný mandát a je o koho 
se opřít. Tady vidím ten největší problém. I 
když jsem dokázal řadu věcí prosadit, stálo 
mě to spoustu sil a času, který bych mohl 
věnovat jiným věcem. A je to určitě i pro-
blém generační. Lidé, kteří jsou dnes v radě 
nebo ve vedení města, jsou výrazně starší 
než já, jsou tam už řadu let a mají na měs-
to prostě jiný pohled. Když to shrnu, tak 
bez vyhraných voleb a bez jasné podpory 
nebudu o nějakém místě ve vedení města 
rozhodně nikdy ani uvažovat.

Co budete teď dělat?
Protože jsem na městě pracoval v oblasti 
projektů a investic a i před tím jsem se ve 
své soukromé společnosti věnoval obdob-
ným věcem, tak v tom budu pokračovat i 
nadále. To znamená poradenství, oblast 
realizace investic a příprava různých zají-
mavých projektů především v soukromém 
sektoru. Zároveň bych chtěl všechny ujistit, 
že pro naše město rozhodně nechci pra-
covat v této oblasti za peníze. Jsem však 
připraven městu kdykoli pomoci radou či 
konzultací z pozice řadového zastupitele.                                 
                                                                               -lara-

Tomáš Šroubek odstupuje z funkce
místostarosty a radního města Druhý květnový týden měla nejmlad-

ší klášterecká základní škola vzácnou 
návštěvu. Opět po roce sem zavítali na 
výměnný pobyt žáci a učitelé partnerské 
školy z Biebergemünd. Tradice výměn-
ných pobytů mezi německou a klášte-
reckou školou trvá už řadu let. Vždy na 
podzim odjíždějí žáci ZŠ Krátká za svými 
hesenskými spolužáky, kteří jim na jaře 
návštěvu oplácejí. Letos se uskutečnil ten-
to výměnný pobyt již po 23. 
Každý výměnný pobyt je věnován nějaké-
mu konkrétnímu tématu. Tím letošním se 
staly hvězdy. Proč zvolili organizátoři prá-
vě toto „nebeské“ téma vysvětluje Mgr. 
Havránková. „Na letošní rok připadá 400. 
výročí prvního použití dalekohledu Galileo 
Galileim. Mezinárodní astronomická unie 
ve spolupráci UNESCO vyhlásily rok 2009 
Mezinárodním rokem astronomie. To mě 
inspirovalo při výběru vhodného tématu 
pro letošní výměnný pobyt, které zní Hle-
dám svoji hvězdu.“
A co všechno si žáci a učitelé ze Základní 
školy Krátká připravili pro své německé 
přátele? V první řadě spoustu výletů. Čes-
ko-německá skupina postupně navštívila 
klášterecký zámek, Františkánský klášter 
v Kadani nebo planetárium v Mostě. Veli-
ce zajímavá byla pro všechny určitě také 
exkurze zatopeného dolu nebo prohlíd-
ka děkanského kostela. Našel se i čas na 
zábavu. Žáci se mohli vyřádit ve školním 

bazénu nebo na diskotéce v Klubíčku. 
Kromě výletů a zábavy se ale také praco-
valo. Žáci malovali znaky čínského horo-
skopu na trička, hledali hvězdy Klášterce 
nebo vytvářeli lunety.
Každý výměnný pobyt je jiný, ten letošní 
byl ale svým způsobem výjimečný. Napo-

sledy se zde sešlo pět česko-německých 
párů, které to spolu „táhnou“ už čtyři roky 
a které spolu prožili již osm výměnných 
pobytů. Důkaz toho, že výměnné pobyty 
neslouží jen k vylepšení cizího jazyka, ale 
mohou s sebou přinést i dlouholetá přá-
telství.                                                             -lara-

Vzájemně se navštěvují už 13 let

Nepříjemná zpráva přišla před několi-
ka málo dny z Ministerstva pro místní 
rozvoj. Dotace na 4. etapu regenerace 
sídliště Panorama tentokrát do Kláš-
terce nepřijde. Naše město bylo v pro-
gramu regenerace panelových sídlišť 
zatím pokaždé úspěšné a vedení města 
proto o zisku v pořadí už čtvrté dotace 
prakticky nepochybovalo. „Pravý důvod, 
proč jsme tentokrát dotaci nedostali, 
vlastně neznáme. Podali jsme samozřej-
mě odvolání a doufáme, že máme urči-
tou šanci,“ vysvětluje další kroky města 
místostarosta Ing. Stehlík. Utěšit nás 
může snad jen to, že zklamaných měst 
je v Čechách tentokrát asi hodně. Minis-
terstvo pro místní rozvoj pod vedením 
odstupujícího ministra a bývalého sta-
rosty Vsetína Jiřího Čunka podpořilo 
celkem 47 projektů, z nichž více než 
60 % je z Moravy a například do měst 
Ústeckého kraje tentokrát nesměřovala 
ani koruna. Klášterec je ale na tom hůř 
než některá jiná města v regionu. Pro-
tože nesplňuje podmínku 20 tisíc oby-
vatel, nemůže na opravu sídlišť čerpat 
ze štědrých fondů Evropské unie, jako 
se to daří Jirkovu či Chomutovu. 
Přestože město dotaci na 4. etapu rege-
nerace sídliště Panorama nezískalo, 
nemusí zdejší obyvatelé propadat zou-
falství. Ulice Budovatelská, která je po 
loňské výměně topných kanálů v oprav-
du katastrofálním stavu, se podle slov 
Ing. Stehlíka opravy dočká. A to ještě 
letos. „Máme k dispozici potřebná povo-

lení, je vybraná stavební fi rma a stavební 
práce by měly začít k 1. červenci. Pokud 
nám nevyjde odvolání na ministerstvo 
pro místní rozvoj, pokusíme se dohod-
nout s fi rmou na splátkovém kalendáři 
s přesahem do příštího roku. Stejně by-
chom museli fi nancovat polovinu akce ze 
svého, neboť dotace může být maximálně 
4 miliony korun. O konkrétním postupu 
bude rozhodovat 6. června rada města, 
ale myslím si, že by nebylo vhodné kvůli 
nezískání dotace zastavit tři roky trvající 
projekt,“ vysvětluje Ing. Stehlík.
S dotací či bez dotace, obyvatelé ulice 
Budovatelská by se nejpozději v září 
měli dočkat nové silnice, chodníků, par-
kovišť, zeleně, přístřešků na kontejnery i 
veřejného osvětlení.                             -lara-

Dotace na sídliště nepřišla. Stavět se přesto bude

19. května uplynulo 5 let od 
chvíle, kdy nás ve věku 59 let 
náhle a bez rozloučení opustil 
náš milovaný manžel, tatínek a 
dědeček

pan Milan Góč

S láskou vzpomínají
manželka Helena a dcery

VZPOMÍNKA
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KULTURA/ŽIVOT VE MĚSTĚ

* netýká se letákového zboží
Elektro Bašus si vyhrazuje právo akci kdykoli 
ukončit, popř. pozměnit

Kontakt: 
Elektro Bašus
Polní 782
Klášterec nad Ohří
Tel.: 474 375 556

ROZŠÍŘILI jsme pro Vás šrotovné a to na
veškeré bílé zboží – získáte slevu 1.000,- Kč*

Kosmetické ošetření od 350,-Kč

Čištění pleti  pomocí ultrazvuku

Omlazení kosmetikou Gerard‘s

a Ultra-iontovým přístrojem

Depilace voskem, trvalá na řasy,

barvení řas a obočí

Liftingová masáž, mikromasáž 

očního okolí ...

•

•

•

•

•

LÁZEŇSKÝ DŮM EVŽENIE

Těšíme se na Vaši návštěvuTěšíme se na Vaši návštěvu

Tel.: 775 635 524Tel.: 775 635 524

NOVĚ OTEVÍRÁ
KOSMETICKÝ SALON

Žáci druhého stupně všech kláštereckých 
základních škol a nižších ročníků gymná-
zia se počátkem letošního roku zapojili 
do výtvarné soutěže No Bullies Fashion 
(Móda je nešikanovat) – soutěže, kterou 
pod záštitou humanitární organizace 
„STONOŽKA – Hnutí na vlastních nohou“ 
vyhlásila ředitelka organizace Běla Gran 
Jensen. 
V rámci místního kola obdržela každá ško-
la jedno maxitriko a deset nepotištěných 
triček, které mohly děti libovolně výtvarně 
dotvořit. Z průběhu soutěže školy pořizo-
valy fotodokumentaci, ze které na konci 
vznikla zajímavá knížka. Originálně zpra-
covaná trička byla k vidění od 27. dubna 

do 7. května na výstavě uspořádané v 
Domě dětí a mládeže Klubíčko. Všichni 
návštěvníci výstavy dostali anketní lístky a 
stali se tak zároveň porotci, kteří rozhodli 
o vítězi soutěže No Bullies Fashion. 
Vyhodnocení soutěže proběhlo v Klubíč-
ku 11. května. Kromě žáků a jejich učitelů 
se slavnostního vyhlášení vítězů osobně 
zúčastnila i prezidentka hnutí Stonožka 
Běla Jensen.
„Všichni víme, že největší chudáci jsou 
vlastně ti, kteří šikanují, protože si nedokáží 

Řekli to tričkem: „Šikana není v módě.“ 
poradit s vlastním životem a většinou trpí 
totálním neporozuměním ve vlastní rodi-
ně, která by jim měla být tím nejpevnějším 
zázemím a citovou oporou,“ promluvila 
k přítomným na téma šikana tato zřej-
mě nejslavnější Čechonorka. Zároveň 
ocenila práci všech českých dětí a jejich 
učitelů, díky nimž se podařilo za dvacet 
let činnosti sdružení Stonožka uskutečnit 
desítky projektů na pomoc nemocným či 
válkou a chudobou postiženým dětem z 
celého světa.
Po krátkém kulturním programu, který 
připravila děvčata z kroužku břišních tan-
ců, došlo na tolik očekávané vyhlašování 
vítězů. I když, jak několikrát zaznělo, vítě-

zové jsou vlastně všichni, kdo podporují 
trend, že módní je nešikanovat.
A jak tedy soutěž No Bullies Fashion dopad-
la? Podle návštěvníků výstavy vytvořila nej-
hezčí maxitriko čtveřice děvčat ze sekundy 
ve složení Kristýna Paulusová, Barbora Ber-
nášková, Irena Kapicová a Denisa Urbanová. 
V jednotlivcích zabodovala se svým tričkem 
u návštěvníků nejvíce Kamila Volková. Na 
druhém místě se umístila Bára Kuchtani-
nová a na třetím místě skončilo tričko Dity 
Novákové.                                                            -lara-

Napsali jste do redakce ...

„Těžší je skončit než začít“
Pod tímto názvem se konal  4. května od 8,30 a 11,00 hodin v Kulturním 
domě v Klášterci pořad zaměřený na prevenci proti drogovým závislostem, 
kterého se zúčastnilo 550 žáků ze všech základních škol v Klášterci a rovněž 
studentů GSOŠ. V pořadu trvajícím 1,5 hodiny byla hlavní aktérkou PhDr. Alice 
Holečková - ředitelka projektu „Primární prevence“, která poutavě besedovala 
s mladými lidmi o problémech, jež přináší drogová závislost včetně dopadu 
na společnost. Jedinečnost pořadu byla v tom, že besedující plně využila svou 
několikaletou zkušenost z terénu jako pracovnice Drop inu. Bez obalu hovořila 
také o svém bratrovi, který již více jak 20 let bere drogy a je HIV pozitivní. Něko-
ho z přítomných možná zaskočila její přímost a otevřenost, ale podle mého 
názoru to bylo ku prospěchu věci. O vyváženost a odlehčení se postaral fi na-
lista první řady Superstar Julián Záhorovský. O smysluplnosti besedy svědčí i 
zájem některých žáků o zodpovězení soukromých dotazů po jejím ukončení. 
Za spolupráci při přípravě pořadu děkuji Odboru sociálních věcí a školství v 
Klášterci nad Ohří, který besedu podpořil fi nančně.                                -A.Trejbal-

Už tradičně se každým rokem od půlky 
května linou z místního Gymnázia růz-
né zvuky na ještě různější nástroje a na 
ulicích můžeme potkávat prapodivné 
postavy v maskách. Někdy více pove-
dených, jindy třeba méně. Většinou 
už jsou na to Klášterečáci zvyklí, ale je 
zajímavé sledovat reakce nic netuší-
cích řidičů, kteří v tomto období míjejí 
klášterecké gymnázium. O čem je řeč? 
No samozřejmě o „posledním zvonění“. 
Tedy o čase, kdy absolventi končí stu-
dium na gymnáziu a SoŠ a mají před 
sebou „Svaťák“. Správně řečeno týden 
studijního volna, který je poslední 
záchrannou brzdou před nastávají-
cími maturitami. Poslední zvonění je 
věcí specifi ckou, která má své nepsané 
zákony. Jak se cítí studenti z mladších 
ročníků, když nastane tento „rituál“, o 
tom ví své třeba Barča Blehová, která 
své zážitky popsala takto:
„Ve čtvrtek 14. května odbilo poslední 
zvonění maturantům z oktávy, které  
bylo signálem k odstartování přípravy 
na maturitu, tzv. svatého týdne nebo-li 
„Svaťáku“. Čtvrťáci vítali studenty ve dve-
řích gymnázia a každý student se musel 
„vyplatit“, jinak byl počmárán a postří-
kán ne vždy příjemným parfémem. Na 
studenty septimy potom čekal speciální 
rituál. Byli „vyhnáni“ před školu, kde kaž-
dý student septimán musel projít ulič-
kou, kterou vytvořili studenti oktávy. Při 
průchodu byli  pomalováni, postříkáni a 
nakonec „nakrmeni“ krupicovou kaší. Na 
závěr byli pasováni na „oktavány“ a tří-
da musela vykoupit putovní meč, kterým 
byli pasování.“
Prostě tradice je tradice. Teď jsou ale 
nejdůležitější hlavně maturitní zkouš-
ky. Ale o nich více v příštím vydání 
Kláštereckých novin.                     -rony-

Poslední zvonení
v

Městská knihovna Vás zve na posezení s cesto-
vatelem a fotografem Stanislavem Hořínkem. 
O svém putování po Peru bude vyprávět při 
promítání fotografi í 21.5. v 17 hodin v městské 
knihovně. 
Stanislav Hořínek je profesionální fotograf 
z Karlových Varů, který veškerý svůj volný čas 
tráví cestováním. Procestoval již více než dvě 
třetiny zemí světa. Vždy cestuje na vlastní pěst, 
vše si zařizuje a organizuje sám. Také z toho 
důvodu jsou posezení s ním netradičním a sil-
ným zážitkem.  Vstupné na akci je 10 korun.

Křížem krážem
po Peru

právě DNES 
v knihovně

                       poděkování ...poděkování ...
Rádi bychom touto cestou vyjádřili podě-
kování manželům Křížovým a personálu 
hotelu Bohemia Excellent v Klášterci nad 
Ohří za příkladný, vstřícný a profesionální 
přístup k hostům, kteří se zúčastnili naší 
rodinné oslavy 8.5.2009. Poskytli všem 
hostům především z východních Čech 
úžasné kulinářské zážitky, vzornou obslu-
hu a péči. Všichni odjíždějí spokojeni a s 
pocitem, že se sem rádi vrátí.
Mnohokrát děkují a hodně štěstí přejí 
manželé Pavlišovi.

                       
Sběrna zlatnických oprav

Zlato, stříbro, ocel, bižuterie

G A L A V L NA
BIŽUTÉRIE, STŘÍBRO

17. listopadu 481
Klášterec nad Ohří

602 495 864



Mládeži do 12 let nevhodné
Vstupné: 60,- Kč

28.května od 18:00 
Zámek – hudební salonek
ZADÁNO PRO DÁMY - 6

28. května v 19 hodin
Kino Svět
BÁJEČNÝ SVĚT SHOPAHOLIKŮ
USA 2009, 104 minut, české titulky.
Mládeži přístupné
Vstupné: 70,- Kč

29. května od 17 hodin 
Kulturní dům
PLES K 25. VÝROČÍ MŠ BRUSLIČKA
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KULTURNÍ PROGRAM

23. května v 19 hodin
Kino Svět
SPIRIT
USA 2008, 108 minut, české titulky.
Mládeži do 12 let nevhodné
Vstupné: 65,- Kč

24. května od 15 hodin
Kulturní dům 
KOLÍBÁ SE VELRYBA
Pohádka. Hraje Divadlo rozmanitostí Most. 
Vstupné: 40,- Kč

25. května v 17.30 a 20 hodin
Kino Svět
NORMAL
Česko/Finsko/Dánsko 2009, 100 minut. 
Mládeži do 15 let nepřístupné
Vstupné: 70,- Kč

26. května v 19 hodin
Kino Svět
HAPPY-GO-LUCKY
VB 2008, 118 minut, české titulky.
Mládeži do 12 let nevhodné
Vstupné: 65,- Kč

27. května v 19 hodin
Kino Svět
PROMĚNY
ČR 2009, 79 minut.

do 31. května 
Městská knihovna – minigalerie
VÝSTAVA FOTOGRAFIÍ 
VĚRY PODBĚHLÉ 

do 31. května 
Zámek – galerie Thun
JARNÍ SALON
KLÁŠTERECKÝCH VÝTVARNÍKŮ 

do 6. června
Galerie Kryt 
VÝSTAVA ADOLFA BORNA 

do 28. června
Zámek – renesanční sál
15. VÝSTAVA
MINERÁLŮ A HORNICKÉ HISTORIE

22. pátek v 17.30 a 20.00 hodin  

X-MEN ORIGINS: WOLVERINE                                  

náš
tip

USA 2009, 97 minut, české titulky. 
Film je dějově zasazen na samý 
počátek ságy o známých mutan-
tech X-Menech. Hugh Jackman se 
vrací v roli, která z něj udělala fi lmo-
vou hvězdu; v roli Logana neboli 
nelítostného mutanta Wolverina 
obdařeného zázračnou schopností 
regenerace a také adamantiovými 
drápy na rukou.
Zatímco tři předchozí fi lmy byly 
zasazeny do nepříliš vzdálené 
budoucnosti, hlavní část nového 
příběhu se odehrává v 70. letech 
minulého století. Děj se vrací ke 
počátkům Wolverinovy hrdinské 
kariéry i tragickým událostem jeho 
života, z nichž jej nejvíce pozname-

ná smrt osudové lásky Kayle Silverfox. Její smrt způsobí Wolverinovo zapletení s tajným 
vládním vojenským programem Weapon X. S projektem, jenž mu navždy zcela změ-
ní život. Pod velením Williama Strykera (Danny Huston) je zformována tajná vojenská 
jednotka Team X složená výhradně z mutantů. Jedním z nich je také Victor Creed alias 
Sabretooth (Liev Schreiber), nezkrotná bytost s neuvěřitelnou sílou, s nímž musí Wol-
verine svést svůj nejtěžší souboj.             Mládeži do 12 let nevhodné, Vstupné: 70,- Kč

29. a 30. května v 16 a 18 hodin
Kino Svět
MONSTRA VERSUS VETŘELCI
USA 2009, 94 minut, český dabing. 
Mládeži přístupné
Vstupné: 40,- Kč 

31. května od 14. hodin
Zámek
DEN DĚTÍ 
Pořádá DDM Volňásek
Vstupné 30,- Kč

1. června
Zámek
KOSTÝMOVANÉ PROHLÍDKY
Účinkuje divadelní společnost Kapsa Kar-
lovy Vary 

4. června od 17 hodin
Zámek - galerie Thun
STÁLE NA CESTĚ
Výstava fotografi í Jana Parmy

5. června od 18 hodin
Zámek
KONCERT NA NÁDVOŘÍ
Vystoupí chomutovská blues folková 
skupina  „Petr Buchtele a S.T.B.“
Vstupné 40,- Kč.

Služby pro živnostníky a malé fi rmy

www.mercurius-chocen.cz
Vladimír Žlábek . MERCURIUS, kancelář Klášterec nad Ohří

tel.: 724 120 993, email: info@mercurius-chocen.cz 

LEVNE   DETSKE   ODEVYLEVNE   DETSKE   ODEVY
V VI I

do 6
 let

do 6
 let

17. listopadu 467, Klášterec nad Ohří
(bývalá ubytovna ZKL)

NOVĚ OTEVŘENO
OD KVĚTNA 2009

Tel.: 773 900 576

Otevřeno: po - pá 10.00 - 12.00
                                    13.30 - 17.00

Prodám byt 1+3 po rekonstrukci 
předělaný na 1+4. 
Cena: 830 000,- Kč 
Tel.: 739 740 911

Pronajmu zrekonstruovaný byt 
2+1 v ul. J. Á. Komenského, 5. patro, 
60m2. Volný od června 2009.
Zn. dlouhodobě. Cena dohodou.
Tel.: 773 170 070

ŘÁDKOVÁ

INZERCE

Před časem se mi naskytla možnost absolvo-
vat prostřednictvím Národní agentury pro 
evropské vzdělávací programy pětidenní stu-
dijní návštěvu ve fi nském Oulu. Programu se 
účastnili zástupci celkem deseti evropských 
zemí. Hlavními projednávanými tématy byly 
evropské vzdělávací systémy, technologie ve 
vzdělání, učební plány základního vzdělávání, 
rozvoj vzdělanosti ve společnosti, vzdělávání 
žáků se speciálními vzdělávacími potřebami, 
vzdělávání učitelů a výpočetní technika ve ško-
le. Během pětidenního pobytu jsme postupně 
navštívili celkem čtrnáct škol a vzdělávacích 
institucí od základních škol přes speciální školu 
až po univerzitu.
Součástí studijní návštěvy byla také prezentace, 
ve které účastníci programu postupně předsta-
vili školské systémy v jednotlivých zemích. Jako 
velmi podnětná se ukázala i následná diskuse. 
Bylo zajímavé srovnávat školské systémy, bavili 
jsme o počtech žáků ve třídách, o možnostech 
studia v konkrétních zemích. Samozřejmě se 
diskutovalo i o vybavenosti škol v různých 
zemích, o mzdách učitelů i ostatních pracovní-
ků ve školství, o problémech s nepřizpůsobivý-
mi skupinami obyvatel... 
Ve Finsku jsem obdivovala hlavně vybave-
nost, především technickou - různé pojízdné 

zdvihy pro imobilní žáky, relaxační místnosti, 
zázemí pro hygienu pro imobilní žáky apod. 
Zaměstnanců je ve zdejších zařízeních mno-
hem víc než u nás. Taky spolupráce s rodinou 
je mnohem lepší. Je to dáno i tím, že ve Finsku 
je sociální systém velmi přísný. Když rodina 
pobírá sociální dávky, musí plnit své povinnosti 
bez chyb, jinak o podporu přijde, a to jednou 
provždy.
Mé kolegy velmi zaujala pozice ředitele v 
českých školách. U nás je běžné, že ředitelé 
věnují nejvíce úsilí shánění fi nancí od zřizova-
telů nebo sponzorů na vybavení škol, často i 
na rekonstrukce budov apod. Žák je vlastně 
až na druhém místě zájmu - bohužel. To mnozí 
kolegové ze zahraničí nemohli pochopit, proč 
je tedy ředitelem školy pedagog, když vykoná-
vá vlastně práci ekonoma, právníka, sociálního 
pracovníka apod.
Celý pobyt byl velmi zajímavý, ale nejzajímavěj-
ší pro mě jako speciálního pedagoga byla náv-
štěva Leinonpuisto Special School. S vedením 
školy jsme se shodli, že máme ve většině přípa-
dů velmi podobné pracovní podmínky i stejné 
problémy. Totožné jsou i naše cíle - připravit 
žáky pro praktický život, aby zvládli sebeob-
sluhu, přípravu pokrmů, jednoduché pomoc-
né práce např. v zahradnictví, ve stavebnictví, 

Napsali jste do redakce ...

Napsali jste do redakce ...

Projektový týden v Německu byl prima, říká prima

Týden od 4.5. 2009 – 8.5. 2009 strávila třída 
prima GSOŠ Klášterec nad Ohří v Německu. 
Uskutečnilo se společné setkání 58 žáků a 4 
pedagogů z GSOŠ Klášterec nad Ohří a VS St. 
Nikola-Altstadtschule Passau.
První tři dny jsme strávili v bavorském Řezně. 
Navštívili jsme Starou radnici, Kamenný most,
Prétorskou bránu, Dóm sv. Petra a velkolepé 
sídlo Thurn Taxisů. Ocitli jsme se i v parádním 
pokoji města, na náměstí Haidplatz, které je 
skutečně jedno z nejkrásnějších náměstí jižní-
ho Německa.
Ve středu naše výprava opustila Řezno a vla-
kem se přesunula do města tří řek, do Paso-
va. Toto město bývá nazýváno též bavorské 
Benátky. I my jsme ho obdivovali jak z vody, 
tak z pevniny. Zde jsme bydleli v rodinách a 
zúčastnili jsme se i výuky. 
Celý týden byl nabitý programem a vše bylo 
nezapomenutelně krásné. Našli jsme zde přá-
tele a určitě se někdy vrátíme.
Projektový týden fi nančně podpořil Česko-
německý fond budoucnosti a tímto mu moc 
děkujeme.

Třída prima GSOŠ Klášterec
Mgr. L. Cvrčková

aby se naši absolventi uchytili na trhu práce a 
nebyli pouze pobírateli sociálních dávek. Velmi 
otevřeně jsme hovořili o nepřizpůsobivých 
skupinách obyvatel i o přistěhovalcích.
Zástupci jednotlivých zemí se shodli na tom, 
že všichni podporujeme integraci žáků se spe-
ciálními vzdělávacími potřebami do běžných 
škol a tříd. Integrovat děti plošně by ovšem 
bylo velkou chybou, vždy je potřeba zvážit 
individuální předpoklady, vhodnost integra-
ce, přínos pro dítě apod.. Největší problémy s 
integrací spatřuji u dětí s mentální retardací. 
Naopak žáci se smyslovými vadami se větši-
nou integrují velmi dobře, taktéž žáci imobil-
ní. Proto i nadále zůstává potřeba speciálních 
škol, které svým zaměřením vyhovují žákovým 
speciálním vzdělávacím potřebám. Je nutné 
podporovat vzdělávání učitelů, aby se naučili 
pracovat s dětmi s postižením, podporovat 
možnost pomoci asistentů u těchto žáků, mož-
nost vypracování individuálních vzdělávacích 
plánů a programů apod.
Celou studijní návštěvu hodnotím jedno-
značně pozitivně. Mám jedinou připomínku 
- na základě mé vlastní zkušenosti by bylo pro 
účastníky lepší, aby byli alespoň dva ze stejné 
země. Studijní pobyt je náročný a mohli by si 
pomáhat.                               PhDr. Jiřina Malastová

Dívka, která spí jen tak, Lásko, voníš deštěm, 
Markétka, Řeka lásky, Skořápky ořechů, Veče-
rem zhýčkaná nebo Střapatá, nohatá ... to je 
jen krátký výčet těch největších hitů zpěvačky 
Marie Rottrové, která 18. května spolu s dopro-
vodnou kapelou Neřež beznadějně vyprodala 
sál kláštereckého Kulturního domu. Koncert, 
který musel být přesunut kvůli virové nemoci 
zpěvačky z dubna na květen, byl velmi očeká-
ván. Skalním fanouškům Marie Rottrové určitě 
chvílemi neuniklo, že nemoc se na hlasivkách 
této zpěvačky „par excellence“ podepsala tro-
chu více, než se očekávalo. Tento malý handi-
cap ale tuto star české pop-music nijak neo-
mezoval. Naopak. Svým precizně zvoleným 
koncertním repertoárem odbourávala počá-
teční bariéry mezi ní a  ze začátku spíše komor-
nějším kláštereckým publikem. Postupem 
času, když přidávala jeden hit za druhým, to v 
sále kulturního domu vřelo víc a víc a ovace za 
každou písní nabývaly na intenzitě. Závěr kon-
certu této skvělé dámy pak byl už absolutním 
vrcholem profesionality dokazujícím,  jak velká 
umělkyně Marie Rottrová je.  Fanoušci jí své 
díky za tento nádherný zážitek dávali najevo 
dlouhým, nekončícím potleskem.            -rony-

Marie Rottrová beznadějně vyprodala Kulturní dům
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 Nové číslo vyjde 19. června 2008

Uzávěrka příštího čísla je
11. 6. 2008

Uzávěrka pro inzerenty je
13. 6. 2008

 Nové číslo vyjde 04. června 2009

Uzávěrka příštího čísla je
27. 5. 2009

Uzávěrka pro inzerenty je
29. 5. 2009

Tým V R P Skóre +/- body

01 Strupčice 15 02 04 54:22 14 47

02 FK Klášterec nad Ohří 15 02 04 55:30 17 47

03 Tatran ZKZ Podbořany 13 04 04 56:26 10 43

04 FK Havraň 12 04 05 35:16 7 40

05 FK Slavoj Žatec B 11 03 07 55:38 6 36

06 FK Siad Souš B 08 06 07 41:45 -3 30

07 Sokol Lenešice 09 02 10 40:58 -1 29

08 SK Černovice 07 04 10 39:42 -5 25

09 Sokol Horní Jiřetín B 06 06 09 25:39 -6 24

10 Baník Březenecká CV 06 04 11 31:42 -11 22

11 FK Louny B 06 03 12 21:43 -9 21

12 SFK Meziboří 04 07 10 35:44 -14 19

13 SK Černčice 05 04 12 23:39 -11 19

14 SK Málkov 04 01 16 23:49 -20 13

FK Klášterec nad Ohří – FK Siad Souš B  2 : 0 ( 2 : 0 ) 
Po zaváhání v Podbořanech čekal klášterecké fotbalisty další nepříjemný soupeř ze středu tabulky, béčko týmu Siad 
Souš. Poprvé vystrčili hosté drápky v desáté minutě. Bartoš se dokázal uvolnit a nahrát spoluhráči. Vrána naštěstí Paři-
lovu branku přestřelil. Z protiútoku vyzkoušel pozornost brankáře Čurdy střelou z dálky Josef Papoušek. O tři minuty 
později vysunul Josef Papoušek do brejku Zdeňka Horvátha. Jeho střela ovšem skončila jen vedle soušské branky.
V sedmnácté minutě přišla velká chvíle dorostence Zdeňka Řehořka, který krásným centrem našel nabíhajícího Jose-
fa Papouška. Klášterecký útočník si pohrál s hostujícím brankářem a otevřel skóre nedělního utkání. Podruhé dopravili 
domácí míč za Čurdova záda v pětadvacáté minutě. Škrétův centr přizvedl hostující Vrána přímo na hlavu Pavla Papučí-
ka, který zvýšil vedení Klášterce na 2:0. Souš byla v nedělním utkání poměrně bezzubá a Pařilovu branku ohrozili její hráči 
jen velmi zřídka. Popelkův střelecký pokus mířící mimo byl v prvním poločase světlou výjimkou. Nebezpečně zpočátku 
vypadala také akce, kterou si vypracoval David Berki. Klášterecká obrana ovšem odvrátila míč na roh. A tak se hosté ocitli 
nejblíže gólu ve 42. minutě. Střela z přímého kopu však naštěstí pro domácí skončila jen na tyči Pařilovy branky.

Strupčice – FK Klášterec nad Ohří 
3 : 1 ( 0 : 0 )
Sebedůvěra ovšem na Strupčice 
nestačila a klášterečtí fotbalisté pro-
hráli 3:1. Na první místo v tabulce se 
tak opět vyšplhaly Strupčice. Oba cel-
ky však mají stále stejný počet bodů a 
je tedy šance, že Klášterec bude zno-
vu první. Stačí jen porazit Málkov, kte-
rý se představí na kláštereckém hřišti 
v neděli 24. května od 17:00.

Ani ve druhém poločase se obraz 
hry příliš nezměnil. Klášterečtí sym-
paticky pokračovali v útočné hře 
a Souš se marně snažila překonat 
Pařila v domácí brance. V 64. minu-
tě se Josef Papoušek odvážně pustil 
do křížku s hostujícím brankářem, 
ovšem míč skončil v Čurdových 
rukách. Souš se sice dokázala občas 
nastěhovat před kláštereckou bran-
ku, ale v síti míč neskončil. Klášterec 
si připsal další výhru v jarní části sou-
těže a na jedno kolo se usadil na prv-
ní příčce soutěže.
„Po dvou zápasech jsme potřebovali 
prolomit smůlu, či spíše špatné výko-
ny,“ poznamenal po zápase trenér 
domácích fotbalistů Jiří Janda. „V prv-
ním poločase to bylo trochu nervózní, 
ale jak jsme dali první branku, spadlo 
to z nás. Měli jsme pak ještě další šance, 
bohužel nevyšly. Ve druhém poločase 
soupeř trochu ovládl hru, ale musím 
poděkovat klukům za disciplinovaný 
výkon v zadních řadách. V minulých 
utkáních to trochu skřípalo, ale příští 
týden hrajeme ve Strupčicích zápas o 
první místo v tabulce, tak jsme snad 
získali trochu sebedůvěry.“

Fotbalisté bojují se Strupčicemi o první příčku

V sobotu 16. května se v Klášterci uskutečnil 
první ročník závodu Nordic Walking na pět 
a deset kilometrů. Na start se v teplém jar-
ním počasí postavilo čtyřicet chodců v růz-
ných věkových kategoriích, aby se vydali na 
trať, která vedla z areálu lázní přes zámecký 
park do Rašovic a zpět po nové cyklostezce. 
Pořadateli závodu byly Lázně Evženie, Česká 
asociace nordic walkingu a Sportovní klub 
Kadaň 2003. Důležitým partnerem akce bylo 
Město Klášterec nad Ohří.
„Tato akce navazuje na další akce, které pořádá 
Česká asociace nordic walkingu v rámci seriálu 
závodů, které probíhají na jaře a na podzim 
na Božím Daru, v červnu na Mokravě a v září 
na Okoři,“ sdělil nám po startu závodu jeho 
hlavní organizátor Miroslav Karda. „Tyto akce 
propagují novou sportovní aktivitu, která je 
vhodná pro všechny věkové kategorie sportov-
ních nadšenců.“
Nordic Walking je běžná chůze se speciál-
ními hůlkami. O co je jednodušší název a 
metoda, o to účinnější je tato nová forma 
pohybu. Kolébkou tohoto nového sportov-
ního odvětví je právem nazýváno Finsko. 
Zde se Nordic Walking vyvinul velmi rychle v 
lidový sport a není divu, Finové jsou na hole 
odmalička zvyklí. Tento sport je možno pro-
vozovat celý rok, kdekoli a ve všech věkových 
a výkonnostních skupinách. Nordic Walking 
je velice příjemný druh pohybu, který může 
vykonávat každý, výkonnostní sportovec i 
začátečník, mladý člověk i lidé v pokročilém 
věku. Při sobotním závodu nám to potvrdila 
manažerka rozvoje a lektorka České asociace 
nordic walkingu Jana Chýlková.
„To je největší výhoda nordic walkingu, pomá-
há odlehčovat klouby dolních končetin a 
zároveň zapojujeme horní končetiny, což je pro 
většinu lidí v dnešní době ten největší problém. 

Chybí nám aktivita horních končetin, když celý 
den sedíme u počítačů v kanceláři. Chůze s hůl-
kami je vhodná opravdu pro všechny, od dětí 
až po seniory. Využívá se to i pro kardiaky nebo 
diabetiky či jinak handicapované lidi.“
Na startovním poli se v prvním ročníku 
závodu bohužel objevily pouze dvě závod-
nice z Klášterce, třináctiletá Anna Suchá a její 
maminka Vlasta Suchá. 
Kategorií bylo celkem osm. V kategorii rodičů 
s dětmi do 10 let vyhrál na pětikilometrové 
trati Stanislav Kovačík z Chomutova. Trasu o 
stejné délce absolvovali žáci a žákyně od 11 
do 14 let. Mezi žáky vyhrál Robin Karda ze 
Sportovního klubu Kadaň 2003, mezi žáky-
němi kralovala Gabriela Kovačíková z Cho-
mutova. V kategorii žákyň od 11 do 14 let, ale 
na desetikilometrové trati, vyhrála její jediná 

účastnice, již zmiňovaná Anna Suchá.
Nejlepším dorostencem se stal Patrik Tancoš 
z Místa, nejrychlejší dorostenkou byla Gab-
riela Matoušková z Jáchymova. Mezi muži 
nad 18 let se stal vítězem osmapadesátiletý 
Milan Černý, který desetikilometrovou trať 
absolvoval za jednu hodinu a čtyřicet minut. 
V kategorii žen nad 18 let ozdobila svou hla-
vu vítěznými vavříny jednapadesátiletá Pavla 
Kalusová, která ušla deset kilometrů za rovné 
dvě hodiny.
Nejmladší závodnicí byla pětiletá Karolína 
Prokopová z Kadaně, která ušla pět kilome-
trů za hodinu a půl. Nejstarší závodnice, třia-
sedmdesátiletá Marie Pulcová, ušla desetiki-
lometrovou trať za dvě hodiny a třicet sedm 
minut a skončila ve své kategorii na desátém 
místě ze třinácti.

V Klášterci se poprvé představili chodci s hůlkami

Tenisté kláštereckého Tenisového klubu Lázně Evženie sbírají pro svůj oddíl cenné kovy 
na turnajích po celé republice. Bohužel v pravidelných soutěžích se jim tak dobře neve-
de. Družstvo dospělých prohrálo utkání s celkem Kebek Chomutov vysoko 0:9. Mladší 
žáci sice porazili Jirkov 8:1, ale v Lounech museli skousnout porážku 6:3. V individuál-
ních soutěžích jsou na tom klášterečtí tenisté přeci jen lépe. Na turnaji v Sokolově získal 
Jan Brandtner v kategorii do 8 let stříbrnou medaili a Jiří Tuščák se v kategorii do 10 
let umístil na třetím místě. Karolína Nováková získala bronz v kategorii do 8 let. Stejná 
hráčka si pak vedla výborně také na turnaji v Praze, kde získala stříbrnou medaili. Stejně 
jako Jan Brandtner, který tím zopakoval svůj úspěch ze Sokolova.

Malí tenisté sbírají cenné kovy

Odchovanec kláštereckého zápasu Nikolas 
Šarkézy, hájící v současnosti barvy Chomu-
tova, se na začátku května zúčastnil meziná-
rodního turnaje pořádaném na „domácích“ 
žíněnkách v Chomutově. Ve váze do 50 
kilogramů obsadil v kategorii kadetů krásné 
druhé místo. 
„Ve své kategorii jsme měl deset zápasníků, 
takže jsem bojoval dvakrát,“ vzpomínal na 
turnaj Nikolas Šarkézy.  „Oba zápasy byly vel-
mi těžké, ale nakonec jsem se do fi nále dostal.“
Bohužel ve fi nále nestačil Šarkézy na bor-
ce z Hodonína, se kterým prohrál na body 
a domů si tak odvezl „pouze“ stříbrnou 
medaili.

Šarkézy obsadil na meziná-
rodním turnaji druhé místo

až 50 000 Kč
na dobu 7 až 12 měsíců

hotovost až do domu

měsíční splátky

•

•

•

+420 602 114 911
+420 774 420 526

www.smar tpujcka.cz

HLEDÁME OBCHODNÍ ZÁSTUPCE

    Nokia E66

Cena: 7.895,- Kč s DPH

kvalitní kovové provedení 
vynikající kalendář, správa e-mailů a hovorů, 
kvalitní displej i klávesnice 
3G, HSDPA, GPS, Wi-Fi 
3,2 Mpx fotoaparát s LED diodou a autofocus
paměťová karta microSD 2 GB součástí balení

•
•

•
•
•

  Toshiba U400 13,3“ 14Z

Cena: 18.900,- Kč s DPHilustrační foto

telefon: 474 721 311 | e-mail: obchod@kabel1.cz | www.kabel1.cz

Výpočetní technika

Sportovní 674
431 51 Klášterec nad Ohří

Kontaktní údaje

tel: 474 721 311
fax: 474 721 310

email: obchod@kabel1.cz

Po - Pá

09:00 - 12:00
13:00 - 17:00

So

09:00 - 12:00

Internet

Příčná 550
431 51 Klášterec nad Ohří

Kontaktní údaje

tel: 474 721 312
gsm: 605 291 017

email: oudova@kabel1.cz

Po - Pá

09:00 - 12:00
13:00 - 17:00

HOT-line internet

24 hod / den
gsm: 777 635 619

U všech PC sestav a notebooků zakoupených u násU všech PC sestav a notebooků zakoupených u nás
poskytujeme odborný servis  a poradenství.poskytujeme odborný servis  a poradenství.

INSTALACE POČÍTAČE U VÁS ZDARMA.

  KONTAKTY

* nabídka je platná od 21.5. do 4.6. 2009 nebo do vyprodání zásob *

Běžná cena:  21.728,- Kč s dph

Rozlišení  1920 x 1080
Odezva  5ms
Kontrast  10.000:1
Jas 300cd/m2, VGA 

•
•
•
•

Cena: 3.835,- Kč s DPH

ilustrační foto

   22“ LCD BenQ E2200HDA 

ilustrační foto

  Novinka !!! Acer One D150-Br červený

LCD 10.1“ LED CB
CPU Atom N280 1.66Ghz 
RAM 1x1GB / HDD 160GB 
WIFI 802.11bg / 5-in-1 / SD 
Webcam0.3DV CrystalEye
OS Windows XP Home

•
•
•
•
•
•

Cena: 9.261,- Kč s DPH

rozlišení 16:10 1680x1050 
odezva 5ms
kontrast 8000:1/700:1
jas 300cd, VGA

•
•
•
•

ilustrační foto

  LG LCD 22“ W2242S-BF 

Cena: 3935,- Kč s DPH

LCD 13.3“ TrueBrite
CPU C2D P8400 2.26 GHz
RAM 3GB / HDD 250GB
OS Windows Vista Home 
Premium
WIFI 802.11bg / 5-in-1 / SD
Webcam / Bluetooth / Firewire

•
•
•
•

•
•


